



AUG 15 1984

**NOTICE OF APPROVAL**

**AVIS D'APPROBATION**

Company: Accurate & Automatic Scale  
Companies Limited  
2040 Ellesmere Road  
Scarborough, Ontario

Société: Accurate & Automatic Scale  
Companies Limited  
2040 Ellesmere Road  
Scarborough, Ontario

Manufacturer: Accurate & Automatic Scale  
Companies Limited  
Scarborough, Ontario

Fabricant: Accurate & Automatic Scale  
Companies Limited  
Scarborough, Ontario

Type of Device: Low profile industrial  
floor scale.

Appareil: Bascule de sol industrielle  
surbaissée.

<u>MODEL NUMBERS</u> <u>Numéros de modèles</u>	<u>CAPACITY</u> <u>Capacité</u>	<u>SIZE</u> <u>Dimensions</u>
FP-26-22	1000 lb OR/ou 500 kg	24" x 24"
FP-26-3030	2000 lb OR/ou 1000 kg	30" x 30"
FP-26-33	3000 lb OR/ou 1500 kg	36" x 36"
FP-26-4040	5000 lb OR/ou 2500 kg	40" x 40"
FP-26-44	10000 lb OR/ou 5000 kg	58" x 48"
FP-26-45	20000 lb OR/ou 10000 kg	58" x 60"
FP-26-46	20000 lb OR/ou 10000 kg	58" x 72"
FP-26-55	20000 lb OR/ou 10000 kg	60" x 60"
FP-26-56	20000 lb OR/ou 10000 kg	60" x 72"
FP-26-57	20000 lb OR/ou 10000 kg	60" x 84"
FP-26-66	40000 lb OR/ou 20000 kg	72" x 72"
FP-26-67	40000 lb OR/ou 20000 kg	72" x 84"
FP-26-78	40000 lb OR/ou 20000 kg	84" x 96"
FP-26-810	40000 lb OR/ou 20000 kg	96" x 120"
FP-26-86	40000 lb OR/ou 20000 kg	96" x 72"

Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Accessoires: Peuvent être utilisés les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de la Loi, du Règlement et des prescriptions ministérielles régissant les poids et mesures.

Description: These devices are low profile electronic floor scales. The weighing element is a self contained type dormant scale arranged for top of floor mounting. The weighing element is supported by four load cells, one cell mounted in each of the four corners. Weight indication is by means of an approved and compatible electronic indicator.

Description: Il s'agit de balances de sol industrielles électroniques surbaissées. L'élément de pesage est constitué d'une balance fixe autonome conçu pour une installation au sol; il est soutenu par quatre dynamomètres, un dans chaque coin. L'affichage pondéral est assuré par n'importe quel indicateur électronique compatible approuvé.

- 2 -

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-A223

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c. 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

N° de référence: G6922-A223

Chief  
Legal Metrology Laboratories

  
for W.R. Virtue

AUG 15 1984

Chef  
Laboratoires de la Métrologie légale